



# 当代语言学国际研讨会

## China's International Conference on Contemporary Linguistics

《当代语言学》编辑部

### 首页(Home)

#### 会议信息(Conference Info)

第十四届中国当代语言学国际研讨会第一号征文通知  
第十三届中国当代语言学国际研讨会圆满结束

**The reviewing committee is pleased to announce the acceptance of the papers as listed below.**

论文提要审阅已经结束

**Professor Moira Yip's Keynote Speech**

**Professor Mick Short's Keynote Speech**

**Professor Jeroen van de Weijer's Keynote Speech**

**Professor David Corina's Keynote Speech**

中国第十三届当代语言学国际研讨会筹备委员会（华东师范大学外国语学院）  
第十三届中国当代语言学国际研讨会（2010.10 上海）  
征稿通知(第一号)

#### 登陆(Registration/login)

提交论文登录 (participant)  
评审专家登录 (referee)  
管理员登录 (administrator)

#### 相关链接(Links)

顾曰国个人网站(Gu Yueguo)  
《当代语言学》编辑部  
(JCL)  
《外语教学理论与实践》

首页维护

#### 随机日志(Log)

网站维护  
第十三届中国当代语言学国际研讨会（2010.10 上海）  
征稿通知(第一号)

### 第十三届中国当代语言学国际研讨会圆满结束

10:10 PM

作者: Administrator

#### 第十三届中国当代语言学国际研讨会圆满结束

Announcement from

the 13th China International Conference on Contemporary Linguistics

Dear Participants:

The 13th China International Conference on Contemporary Linguistics (CICCL2010) is to be held as planned between Oct. 22 and 24 in Shanghai, China. All the participants have been informed of the full program of the CICCL2010 recently (which may still undergo some change). The conference site is at Teachers' Family Hotel on Minhang Campus, East China Normal University, which locates at 5858#, South Hongmei Road, Minhang District, Shanghai. Below are some tips for your convenience:

1. Conference registration in on Oct 21 and the conference has booked the hotel rooms for all of you.
2. On your arrival at Hongqiao or Pudong airport in Shanghai, you can take (Maglev Train and change at Longyang Stop for) Metro Line 2 and change for Metro Line 1 at People's Square Stop and change for Metro Line 5 at Xinzhuang stop, and get off at Dongchuan Road Stop, then take a taxi to the hotel(about 14 RMB ); or take airport shuttle at the airport to the South Railway Station, then take a taxi to the hotel (about 80 RMB yuan) ; or take taxi from the airport directly to the hotel (about 200 RMB).
3. If you are a non-Chinese speaker, when you get out of the airport, you can show the hotel address in Chinese to taxi driver or any Chinese for help: 闵行区虹梅南路5858号(剑川路附件), 华东师范大学教师之家 (tel.33503666---6666) .

尊敬的与会代表:

第13届中国当代语言学国际研讨会将如期于10月22至24日在上海举行。会议日程安排(可能还会有些变动)已以第三号通知形式通过电子邮件发给了各位。此次国际研讨会在华东师范大学闵行校区的“教师之家”宾馆举行,具体地址是:上海闵行区虹梅南路5858号(剑川路附近)。会务组已为各位预定好了宾馆房间(238元/天/间)。如您乘飞机到浦东机场可乘(磁悬浮到龙阳路站换乘)2号地铁,或从虹桥机场乘坐2号地铁到人民广场换乘1号线到火车南站,再打的到华东师范大学教师之家(约80元);也可乘1号线到莘庄(终点)换乘5号线到东川路站下,打的到华东师范大学教师之家(约14元);或从机场乘机场大巴到火车南站,再打的到华东师范大学教师之家;如你做火车到上海,可以乘1号线到火车南站,再打的到华东师范大学教师之家;也可从机场直接打的到闵行区虹梅南路5858号华东师范大学教师之家(约200元)。我们等待着你们的到来。

第13届中国当代语言学国际研讨会筹备会  
2010年10月11日

[发表评论 ] (3 次浏览) | [0 引用 ] | 固定链接 |  (2.9 / 206)

<上一頁 | 1 | 2 | 3 | 4 | 5 | 6 | 7 | 8 | 9 | 下一頁 > 尾頁 >>

☐ 搜索 (Find)

搜索 (Find)



☐ 档案 (Archive)

查看档案

2011  
二月

**02/14/11**

2010  
十月  
五月  
四月  
三月

2009  
九月  
八月  
一月

☐ 访问统计 (Hits)

访问: **18,622**

今天: **32**

昨天: **46**

